



中认认证有限公司 产品认证证书

注册号: 2732XPXXXXRXS

委托人名称及注册地址: XXXXXX有限公司
XXXX市XXXX路XX号

制造商名称及注册地址: XXXXXX有限公司
XXXX市XXXX路XX号

生产企业名称及注册地址: XXXXXX有限公司
XXXX市XXXX路XX号

产品名称: XXXX配电柜

系列、规格、型号: XXXX主母线: $I_nA=XXXXA\sim XXXA$, $I_{cw}=XXkA$;
 $U_e=XXXV$, $U_i=XXXV$; $XXHz$; $IPXX$

产品标准和技术要求: GB/T7251.12-2013

认证模式: 产品检验+初次工厂检查+获证后监督

上述产品符合: ZRC-CP14-002: 2023 低压成套开关设备和
控制设备产品认证规则, 特此发证

签发:

车海波

中认认证有限公司



初次获证日期: 20XX年XX月XX日

签发日期: 20XX年XX月XX日

有效期至: 20XX年XX月XX日



证书有效期内, 获证组织须每年至少接受一次监督审核, 经审核合格后, 机构更新二维码信息, 证书方为有效。本证书可在国家认证认可监督管理委员会官方网站 (www.cnca.gov.cn) 及中认认证有限公司官方网站 (www.zrcin.com) 查询详细信息。



电话: 400-025-9001

地址: 中国(四川)自由贸易试验区成都高新区天府三街69号1栋29楼2904号



Zhongren Certification Co., Ltd.

CERTIFICATE OF PRODUCT RECOGNITION

Certification No. : 2732XPXXXXXRXS

Name and registered address of the principal: XXXXXXXXXXXXXXXXXXXX Co.,Ltd
No. XX,XXXX Road,XXXXX City,XXXXX

Manufacturer's name and registered address: XXXXXXXXXXXXXXXXXXXX Co.,Ltd
No. XX,XXXX Road,XXXXX City,XXXXX

Name and registered address of the manufacturer: XXXXXXXXXXXXXXXXXXXX Co.,Ltd
No. XX,XXXX Road,XXXXX City,XXXXX

Product name: XXXXXXXX distribution cabinet

Series, specifications, models: XXXXX InA=XXXXA~XXXXA,Icw=XXXkA;
Ue=XXXV,Ui=XXXV;XXHz;IPXX

Product standards and technical requirements: GB/T7251.12-2013

Authentication Mode: Product inspection + initial factory inspection + post-certification supervision

The above products comply with: ZRC-CP14-002:2023 Low voltage switchgear and switchgear Control device product certification rules

Issued by: *Haibo che*

Zhongren Certification Co., Ltd.



First certified date: XXX-XX-20XX

Date of Issued: XXX-XX-20XX

Valid date: XXX-XX-20XX



Validity of the certificate, certified organizations subject to supervision and review at least once a year, and affix the conformity marking, certificate valid. The certificate information is available at the Certification and Accreditation Regulatory Commission official website (www.cnca.gov.cn) query, but also through the company's website (www.zrcin.com) query.



Tel : 400-025-9001

Address : Room 2904, Floor 29, Building 1, No.69 Tianfu 3rd Street, High-tech Zone, Chengdu, China (Sichuan) Pilot Free Trade Zone